
Zápisnica č. 10/2010 
z  rokovania vedenia STU dňa 24. 5. 2010 v Bratislave 

 
Prítomní: Vladimír Báleš, František Janíček, Dušan Petráš, Robert Redhammer, Maroš 

Finka, Ján Kalužný, Milan Žalman 
 
Neprítomní:  Helena Žideková, Pavel Timár 
 
 
Program: 

Kontrola plnenia úloh 
1. Podpora elektronického vydávania vedeckých časopisov a zborníkov STU (pror. 

Redhammer) 
2. Návrh na vstup STU do „Dunajského vedomostného klastra“ (pror. Redhammer) 
3. Návrh na vstup STU do  „Výskumného klastra Slovensko“ (pror. Redhammer) 
4. QAS na STU – vyhodnotenie a stratégia na roky 2010-2012 (pror. Finka) 
5. Zabezpečenie bezpečnosti areálu STU Vazovova – Mýtna (pror. Finka) 
6. Rôzne 
 
Písomne predložené materiály distribuované elektronickou cestou: 
1) Podpora elektronického vydávania vedeckých časopisov a zborníkov STU (pror. 

Redhammer) 
2) Návrh na vstup STU do „Dunajského vedomostného klastra“ (pror. Redhammer) 
3) Návrh na vstup STU do  „Výskumného klastra Slovensko“ (pror. Redhammer) 
4) QAS na STU – vyhodnotenie a stratégia na roky 2010-2012 (pror. Finka) 
5) Zabezpečenie bezpečnosti areálu STU Vazovova – Mýtna (pror. Finka) 
 
 
Kontrola plnenia úloh 
 
Splnené úlohy:  2/8/2010, 4/3/2010 
 
Nesplnené úlohy:   
 
Úloha V-STU č. 1/10/2010  
Rektor STU ukladá realizovať stretnutie zainteresovaných subjektov k návrhu materiálu 
„Finančné vyrovnanie fakúlt STU a CAŠ STU za využívanie športovísk pod správou CAŠ na 
pedagogický proces – telesnú výchovu“ pred jeho predložením do Vedenia STU.  
Z: Prorektor Janíček 
T: 7. 6. 2010 
 
Informácie z vyšších orgánov resp. porád: 
 
Rektor Báleš: 
Informoval o ZPC - stretnutie k problematike vzdelávania ako nástroja prekonávania sociálnej 
exklúzie vo Florencii 
 
Prorektor Petráš: 
Informoval o ZPC - stretnutie k problematike študentských mobilít v Cordóbe 
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Prorektor Janíček: 
− Informoval o pojednávaní pred súdom vo veci majetkových pomerov Výskumného ústavu 

zváračského. 
− Informoval o príprave stanoviska pre AS STU k problematike obstarávania výpočtovej 

techniky a koncepcii stravovania. Rektor STU požiadal o účasť Ing. Hulíka (ku koncepcii 
stravovania) a prof. Horvátha (k vyčleneniu prostriedkov na úložisko) na nasledujúcom 
rokovaní AS STU. Vo veci pripomienky prof. Hubu k cenám ponúkaným firmou TEGEM 
bolo spracované písomné stanovisko. Toto stanovisko bude po doplnení zaslané AS STU 
a osobne prof. Hubovi.  

 
Predseda AS STU Žalman: 
Informoval o možnostiach intervencie proti odpredaju pozemkov pod objektmi STU verejnou 
súťažou zo strany hl.m.SR Bratislavy. Rektor STU navrhol spoločné stretnutie v tejto veci s 
prof. Krempaským. 
 
 
K bodu 1 Podpora elektronického vydávania vedeckých časopisov 

a zborníkov STU (pror. Redhammer) 
  
Pror. 
Redhammer: 

Predložil písomný materiál k tomuto bodu rokovania a informoval 
o možnostiach podpory elektronického vydávania vedeckých časopisov a 
zborníkov na STU.  

Rektor Báleš: Upozornil na otázky: kto je vydavateľom potenciálne podporených 
časopisov, či nie sú na STU aj iné časopisy pre podporu, či nestačí, že 
časopisy sú elektronicky už sprístupnené.  

Predseda AS 
STU Žalman: 

Predseda AS STU položil otázky kto a akým mechanizmom bude 
identifikovať podporované časopisy. 

 
Úloha V-STU č. 2/10/2010  
Rektor STU ukladá zvolať Vydavateľskú radu, definovať kritériá a postup výberu časopisov 
pre podporu ich elektronického vydávania a predložiť ich návrh do Vedenia STU.  
Z: Prorektori Petráš a Redhammer 
T: 7. 6. 2010 
 
 
K bodu 2 Návrh na vstup STU do „Dunajského vedomostného klastra“ 

(pror. Redhammer) 
  
Rektor Báleš: Upozornil v úvode na množiace sa ponuky pre STU vstúpiť do vedomost-

ných a obdobných klastrov.  
Pror. 
Redhammer: 

Uviedol písomne predložené materiály. Vo vzťahu k Dunajskému 
vedomostnému klastru podčiarkol, že v materiáloch sa už nehovorí 
o vkladoch, ale o členskom, čo ovplyvňuje procedurálnu stránku schvaľo-
vania vstupu STU do združenia. 
V diskusii sa predovšetkým poukázalo na potrebu zabezpečenia právnych 
zábezpek v stanovách a zakladateľskej zmluve tak, aby boli práva a záujmy 
STU vo všetkých ohľadoch definované, zabezpečené nespochybniteľné. 
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Stanovisko V-STU č. 1/10/2010  
Predložený materiál vrátane zakladateľskej zmluvy a stanov navrhovaného združenia bude 
ako informácia predložený na diskusiu do AS STU a na KR STU. Po vyhodnotení diskusie sa 
materiál prerokuje opätovne vo vedení STU. 
 
 
K bodu 3 Návrh na vstup STU do  „Výskumného klastra Slovensko“ (pror. 

Redhammer) 
  
Pror. 
Redhammer: 

Úvodné vysvetlenie podal pror. Redhammer.   
Po krátkej diskusii, v ktorej sa konštatovala nejasnosť prínosu projektu pre 
STU sa vedenie zhodlo na postupe obdobnom, ako v prípade Dunajského 
vedomostného klastra, t. j. materiál bude daný na diskusiu členom KR STU 
a AS STU. 

 
 
K bodu 4 QAS na STU – vyhodnotenie a stratégia na roky 2010-2012 

(pror. Finka) 
  
Pror. Finka: Vzhľadom k technickému problému distribúcie materiálu pred rokovaním, 

tento bude zaradený do programu nasledovného rokovania vedenia STU. 
 
 
K bodu 5 Zabezpečenie bezpečnosti areálu STU Vazovova – Mýtna  

(pror. Finka) 
  
Pror. Finka: Písomný materiál vypracoval a uviedol prorektor Finka.  
Pror. 
Redhammer: 

Pror. Redhammer upozornil na potrebu adekvátneho zabezpečenia písomností 
projektov EU. 

 
Uznesenie V-STU č. 1/10/2010  
Vedenie STU schvaľuje materiál „Návrh a plán realizácie opatrení na zvýšenie bezpečnosti 
areálu Vazovova – Mýtna“ bez pripomienok vrátane jeho financovania: I. etapa 53000 € bez 
DPH z projektu pre CE Sídelná infraštruktúra – dofinancovanie prípravy pre CE z rozpočtu 
STU a II. Etapa 66000 € bez DPH z R-STU. 
 
 
K bodu 6  Rozličné 
 
1) Prorektor Janíček: 

Predložil návrh na uzatvorenie nájomných zmlúv a dodatkov k NZ: 
 

1) Návrh dodatku k NZ s nájomcom CENT, s. r. o., Bratislava. Dodatkom sa predlžuje doba nájmu na ŠD 
Wilsonova, priestor využívaný ako práčovňa a prevádzkový priestor vo vestibule ŠD o výmere 10,20 
m2. Doba nájmu sa predlžuje do 1.7.2011. 

2) Návrh dodatku k NZ s nájomcom CENT, s. r. o., Bratislava. Dodatkom sa predlžuje doba nájmu na ŠD 
Bernolákova ul., priestor využívaný ako práčovňa a prevádzkový priestor, 2. poschodie, blok A vo 
výmere 21,50 m2.  
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3) Návrh na uzatvorenie nájomnej zmluvy s Občianskym združením Malá scéna, zastúpeným konateľom 
Mgr. Art. Jánom Krónerom. Jedná sa o prenájom priestorov divadla Malá scéna na ŠD Dobrovičova 
v Bratislave. Doba nájmu od 1.6.2010 na dobu 5 rokov. 

 
Uznesenie V-STU č. 2/10/2010  
Vedenie STU súhlasí s predloženými návrhmi NZ a dodatkov k NZ. 
 
2) Prorektor Janíček: 

Predložil návrh na odsúhlasenie doživotnej zmluvy o nájme obytnej miestnosti pre pána 
Adámka. 

 
Uznesenie V-STU č. 3/10/2010  
Vedenie STU súhlasí s predloženým návrhom na uzatvorenie doživotnej zmluvy o nájme 
obytnej miestnosti pre pána Adámka a ukladá pror. Janíčkovi podpísať zmluvu o nájme. 
 
3) Prorektor Janíček: 

Informoval o havarijnej situácii na MtF STU – vyhorenie kobky vysokého napätia 
a požiadal o schválenie investície vo výške 62954.82 €.  

 
Uznesenie V-STU č. 4/10/2010  
Vedenie STU súhlasí s realizáciu investície TS 0084-030 v sume 62954.82 €. 
 
4) Predseda AS STU Žalman: 

Informoval o príprave rokovania AS STU a o návrhoch na úpravu štatútu STU. 
 
5) Prorektor Kalužný: 

Informoval o napĺňaní registra záverečných prác. 
 

 
 
 
 
 
Zapísal: Prof. Ing. arch. Maroš FINKA, PhD. 
 
 
 
Prof. Ing. Vladimír BÁLEŠ, DrSc., rektor STU 


